



P

Porzellanfabriken Christian Seltmann GmbH
Postfach 2040 | 92610 Weiden/Germany
Tel: +49 (0) 961 / 204-0
Fax +49 (0) 961 / 204-119
E-Mail: hotel@seltmann.com

hotel.seltmann.com



Ihr Fachhändler / your dealer:

GOOD MOOD
G



Geradlinig, zeitlos und funktional – das ist die neue Porzellan-Serie **GOOD MOOD**.

Die schlichte und elegante Form passt sich perfekt jeder Tischsituation an und sorgt für ein erstklassiges Handling.

Straightforward, timeless, functional – this is the new porcelain series GOOD MOOD.

Its simple and elegant form adapts perfectly to every table setting and ensures top-quality handling.

GASTRO TRENDS 2019 ■





Gemütlich im Café sitzen und mit Kaffee und Kuchen den Nachmittag genießen – auch das verkörpert **GOOD MOOD** in Perfektion.

*Enjoying that coffee and cake while whiling the afternoon away in a cozy café – a delight **GOOD MOOD** also typifies in perfection.*



SIMPLY THE BEST ■





GOOD MOOD steht für gute Laune, tolles Ambiente und für eine gesunde und bewusste Ernährung, die Spaß macht.

Die Vielfalt der Artikel bietet zahlreiche Möglichkeiten für den Einsatz dieser Porzellan-Serie.

GOOD MOOD epitomizes high spirits, great ambience and a healthy conscious diet that is also fun. The variety of articles further offers numerous possibilities for the use of this porcelain series.



»BLACK LINE« 10826

G

OOD MOOD

Ausgerichtet auf verschiedenste kulinarische Highlights bietet **GOOD MOOD** eine perfekte Bühne für ausdrucksvolle Speisenpräsentationen.

Catering to the most diverse culinary highlights, GOOD MOOD offers the perfect stage for sophisticated food presentations.



SCHALEN **V**IELFALT ■

Dabei stellt sie sich nie in den Vordergrund – die reduzierte Formensprache passt auf harmonische Art und Weise zu jedem Interieur und unterstreicht dessen Anmutung.

Like the puppet master behind the scenes, the simplified design language fits harmoniously and flawlessly in any interior and even accentuates its appeal.





VIGNETTENBEISPIEL ■



GOOD MOOD



»BLACK LINE« 10826



GOOD MOOD steht für das Positive im Leben – eine Porzellan-Serie am Puls der Zeit.

GOOD MOOD stands for the positive in life – a porcelain series that keeps pace with the times.

A vertical list of 20 white 3D models of various kitchen items, arranged against a solid red background. The items are: 1. A large pitcher with a handle and spout. 2. A small cup. 3. A pitcher with a handle and spout. 4. A small cup on a saucer. 5. A small cup. 6. A small cup. 7. A small cup. 8. A small plate. 9. A large plate. 10. A small plate. 11. A large oval plate. 12. A small plate. 13. A small bowl. 14. A small bowl. 15. A small bowl. 16. A small bowl. 17. A small bowl. 18. A small bowl. 19. A small bowl. 20. A small bowl.

G

OOD MOOD